

EU-Konformitätserklärung
EU declaration of conformity

Für das folgend bezeichnete Produkt
For the following product

Thermostatisches Mischventil MA10/MA25
MA10/25 DHW thermostatic mixing valve

wird hiermit bestätigt, dass es den Anforderungen entspricht, die in der Richtlinie des Rates zur Angleichung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten festgelegt sind.

it is herewith confirmed that it complies with the standards, which are determined in Council Directives on the approximation of the laws of the Member states.

Verordnung	Regulation
Trinkwasserverordnung TrinkwV (12/2019)	<i>Drinking water ordinance TrinkwV (12/2019)</i>
Werkstoffbeschaffenheit §17	<i>Material properties §17</i>
Positivliste des Umweltbundesamt (UBA) (11/2018)	<i>Positive list of the Federal Environment Agency (UBA) (11/2018)</i>

Zur Beurteilung des Erzeugnisses wurden folgende Richtlinien und Normen, mit der zur Zeit des Ausstellungsdatums aktuellen Version, herangezogen:

For the evaluation of the product, the following directives and standards were used in the version current at the date of issue:

Wir, die RESOL GmbH, erklären hiermit, dass die oben genannten Produkte gemäß den Anforderungen der Trinkwasserverordnung ausschließlich Materialien enthalten welche in der Positivliste des Umweltbundesamt (UBA) (11/2018) gelistet sind.

We, RESOL GmbH, hereby declare that, in accordance with the requirements of the Drinking Water Ordinance, the above-mentioned products contain only materials which are listed in the positive list of the Federal Environment Agency (UBA) (11/2018).

Diese Erklärung wird verantwortlich für den Hersteller

This declaration is issued under the sole responsibility of the manufacturer

RESOL – Elektronische Regelungen GmbH Heiskampstraße 10, 45527 Hattingen

abgegeben durch

by

Neuse, Gerald

Leitung Vertrieb ppa.

Sales Management ppa.

Hattingen, 20/08/2024

Gez. ppa. Gerald Neuse

Sgd ppa. Gerald Neuse

RESOL®
Elektronische Regelungen GmbH
Heiskampstraße 10
D-45527 Hattingen
Tel.: +49 (0) 23 24 / 96 48-0
Fax: +49 (0) 23 24 / 96 48-55

ppa. 